

Tadas Zukas

Global Lead Sr. Legal Counsel Sustainability/ ESG

Dr. Tadas Zukas is Global Lead Senior Legal Counsel Sustainability/ESG at Vontobel. In his specialized ESG in-house counsel role, he covers the full range of Group-level sustainable finance topics.

Dr. Zukas is the author of the just published book titled “Regulating Sustainable Finance in Europe” (Duncker & Humblot, 2024). He is an occasional speaker on regulatory ESG topics at Zurich University’s special luncheon lecture series and also teaches a module on greenwashing risk at the university’s executive sustainable finance education program.

Dr. Zukas holds a Ph.D. in law from the University of Lucerne and an executive CAS Sustainable Finance degree from the University of Zurich.

Dr. Tadas Zukas ist Global Lead Senior Legal Counsel Sustainability/ESG bei Vontobel. In seiner Rolle als auf regulatorische ESG-Themen spezialisierter In-House Counsel deckt er das gesamte Spektrum der Sustainable Finance-Thematik auf Gruppenebene ab.

Dr. Zukas ist der Autor des kürzlich erschienenen Buches «Regulating Sustainable Finance in Europe» (Duncker & Humblot, 2024). Er ist ein gelegentlicher Gastreferent zu regulatorischen ESG-Themen an der Vortragsreihe am Mittag des Europa Instituts Zürich und lehrt ausserdem ein Modul zum Thema Greenwashing-Risiko im Rahmen des Executive Sustainable Finance-Programms der Universität Zürich.

Dr. Zukas hat an der Universität Luzern promoviert und hält zudem einen CAS Sustainable Finance-Abschluss der Universität Zürich.

Programme

TIME	Thursday, 25.04.2024, 11:00 Seminarraum 5 (mit Video)
TOPIC	ESG Regulierung in der Schweiz und in Europa
SPEAKER(S)	Dominique Habegger, Ulf Herbig, Tadas Zukas
PRESENTER	Stephan Meier
